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各位好 
 
我係一名土生土長嘅香港打工仔。 
一直以來，香港生活指數高，衣食住行樣樣都貴，而樓價、租金，絕對是其中的

最難以負擔的部分。 
過去幾年政府一直積極搵地起樓，希望以供應量壓制樓價上升，但客觀事實係，

樓價短暫輕微回落之後，又再升過。 
好似我咁嘅一般打工仔，月入已經超過申請公屋嘅上限，但想買私樓，兩呎都買

唔到，要獨立有自己屋企，只可以租樓住，每當差唔多要續約，就要再睇定樓，

怕業主通知加租或者收樓，又要搵定地方搬。 
當知到政府提出明日大嶼計劃，造地起樓，增加供應，我當然期望可以壓制樓價、

租金上升，甚至令佢回落，等我地呢類半天吊嘅打工仔有望唔洗挨貴租，甚至大

膽 D 諗下買樓上車，有個自己的安樂窩。 
如果連居住咁基本嘅需要都解決唔到，我地對將來仲可以有 D 咩期望呢？ 
所以，本人係支持明日大嶼發展計劃。 
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